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Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, dhr. M.D. Blom, nodig ik u uit voor de EXTRA vergadering van de 

raadscommissie Onderwijs en Welzijn op woensdag 22 november om 13.00 uur in de oude 

raadzaal van het stadhuis. Omdat het gaat om een extra vergadering, zijn een aantal vaste 

agendapunten van het A-deel niet opgevoerd aangezien deze in de raadscommissie van 15 

november al aan de orde komen.  

(wegens afwezigheid van de voorzitter zal de vergadering worden voorgezeten door 

plaatsvervangend voorzitter mevr. I.M. Jongman-Mollema).  

 

Opmerkingen bij de inhoudelijke agendapunten:  

 

B.1.   Stand van zaken MFA De Wijert (collegebrief)  

Het college heeft een onderzoek laten uitvoeren door BDB Bouw(kosten)data naar de 

kostenontwikkeling van MFA’s over de periode 2012-2020. Uit dit onderzoek blijkt dat het 

beschikbaar gestelde krediet voor MFA De Wijert onvoldoende is aangepast aan de 

prijsontwikkeling in de bouw en de planaanpassingen. Hieruit volgt de conclusie dat het niet 

realistisch is de MFA te realiseren binnen het reeds beschikbaar gestelde krediet. Aan de hand 

van de huidige ramingen is er een aanvullend krediet nodig van circa € 4,6 miljoen om een 

volwaardig MFA De Wijert te realiseren.  

Het college heeft een terugvaloptie verkend waarbij alleen de spelhal wordt gebouwd. In dat 

geval zal in het gebouw van De Tamarisk en Kids First moeten worden geïnvesteerd en een 

oplossing moeten worden gezocht voor huisvesting van de bibliotheek. Op basis van de opties 

stelt het college u voor om verder te gaan met het realiseren van de MFA. Medio 2018 komt het 

college met een voorstel en kredietaanvraag richting raad.  

De fracties van de PvdA, VVD, ChristenUnie, SP, GroenLinks, CDA en Stadspartij hebben 

verzocht om agendering van de brief.  

 

B.2. Voortgangsrapportage Stichting WIJ Groningen 2018 (collegebrief)  

Het college informeert u voor de laatste maal over de inhoudelijke voortgang van de inrichting 

van stichting WIJ Groningen per 1 januari 2018. In de brief wordt ingegaan op betrokkenheid 

van inwoners en zeggenschap in de wijken. Vervolgens komt de voortgang van het proces voor 

het personeel en de convenantpartners aan bod en de inrichting van de medezeggenschap en 

toezicht. Tot slot gaat het college in op de gemeentelijke ambitie, de samenwerking en de 

afspraken met WIJ Groningen. Het college zal volgens de wens van uw raad een jaarlijks 

gesprek met de bestuurder van stichting WIJ Groningen faciliteren. 
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De fracties van de Partij voor de Dieren, ChristenUnie, SP, GroenLinks en Stadspartij hebben 

aangegeven de brief te willen bespreken.  

 

B.3. Bed bad brood in het regeerakkoord (collegebrief)  

Naar aanleiding van de informatie in het regeerakkoord ‘Vertrouwen in de toekomst’ geeft deze 

brief een stand van zaken rond de totstandkoming van een bed bad brood-regeling. Het nieuwe 

kabinet wil hiertoe een akkoord sluiten met de VNG. Het college ziet een aantal positieve 

elementen in de tekst van het regeerakkoord, maar ook is veel nog onduidelijk. De verwachting 

van het college is dat er eind van dit jaar meer zicht komt op een regeling met daarbij de 

financiering.  

De fracties van PvdA, Partij voor de Dieren, D66, GroenLinks en VVD hebben verzocht om 

agendering van deze brief.  

 

B4. Stand van zaken intensiveringsmiddelen ‘leren’ 2015-2017 (collegebrief)  

Ter stimulering van initiatieven uit het onderwijsveld die passen binnen het Groninger 

Onderwijspact worden deze intensiveringsmiddelen ‘leren’ ingezet. In de brief informeert het 

college u over de resultaten van de inzet van de middelen tot nu toe en geeft een toelichting van 

de stand van zaken per project. Ook geeft het college een vooruitblik. Samen met het veld, de 

ouders en betrokkenen worden de middelen gerichter ingezet op de onderwijsinnovatie ambities. 

In het eerste kwartaal van 2018 wordt u nader geïnformeerd over de gezamenlijke visie, focus 

en inzet.  

De brief is geagendeerd op verzoek van de fracties van de PvdA, VVD, GroenLinks en D66.  

 

namens de voorzitter, 

 

Greet Mulder,   

raadsadviseur  

gemeente Groningen.   


